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РЕФЕРАТ
Дипломная работа: 70 стр., 8 рис., 17табл., 41 источник, 3прил.
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Объект исследования – закупочная деятельность ЗАО «ВИВАЛЕН»
Предмет исследования – организация закупочной деятельности в ЗАО «ВИВАЛЕН»
Цель работы: оценить систему организации закупочной деятельности в ЗАО «ВИВАЛЕН»  и обосновать направления её совершенствования на предприятии.
Методы исследования: сравнительного анализа, экономико-математические, рейтинговых оценок.
Исследования и разработки: изучена закупочная деятельность на предприятии на основе логистического подхода, дана оценка организации закупочной деятельности в ЗАО «ВИВАЛЕН», разработаны конкретные предложения по её совершенствованию.
Элементы научной новизны: разработана методика выбора поставщика на основе расширенного перечня критериев, в отличие от действующей методики.
Апробация (внедрение): методика апробирована путём оценки и выбора поставщика
Технико-экономическая, социальная и (или) экологическая значимость: предложенные мероприятия рекомендуется применять в целях улучшения закупочной деятельности ЗАО «ВИВАЛЕН» для получения эффективно работающего предприятия.
Автор работы подтверждает, что приведенный в ней расчетно-аналитический материал правильно и объективно отражает состояние исследуемого процесса, а все заимствованные из литературных и других источников теоретические, методологические и методические положения и концепции сопровождаются ссылками на их авторов.



THE ABSTRACT
The thesis: 70 pages, 8pic.,17 tab., 41 sources, 3 supplements.
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Object of research – purchasing activity of Closed Joint Stock Company «Vivalen»
Subject of research – the organization of purchasing activity in Company «Vivalen»
The work purpose: to estimate system of the organization of purchasing activity in Closed Joint Stock Company «Vivalen»and to prove directions of its perfection at the enterprise.
Research methods: the comparative analysis, economic-mathematical, rating estimations. 
Researches and workings out: purchasing activity at the enterprise on the basis of the logistical approach is studied, the estimation of the organization of purchasing activity in Company «Vivalen» is given, specific proposals on its perfection are developed.
Elements of scientific novelty: the technique of a choice of the supplier on the basis of the expanded list of criteria, unlike an operating technique is developed.
Approbation (introduction): the technique is approved by an estimation and a choice of the supplier.
Technical and economic, social and (or) the ecological importance: the offered actions are recommended to be applied with a view of improvement of purchasing activity of the Company to reception of effectively working enterprise.
The author of work confirms that the settlement-analytical material resulted in it correctly and objectively reflects a condition of investigated process, and all borrowed of literary and other sources theoretical, methodological and methodical positions and concepts are accompanied by references to their authors.

